
Zápis ze zasedání kolejní rady Kajetánka 25. 7. 2013 

Zasedání kolejní rady Kajetánka proběhlo 25. 7. 2013 v 16.00 v iRoomu, 7. p. K1A. 

Přítomni: Martin Čičmanec, Peter Ďurec, Karel Havlík, Mária Mrázová, Jakub Velkoborský 

1) Schválení programu 
Navržený program byl schválen tichým souhlasem. 

2) Příliš vysoké stoly v kuchyňkách 
J. Velkoborský informoval o stížnosti, že nové stoly v kuchyňkách jsou příliš vysoké a nepohodlně se 

u nich sedí. 

Usnesení: „Doporučujeme, aby kolejní údržbáři zkrátili nohy vysokých kuchyňských stolů tak, aby 

výsledná výška desky stolu byla 76 cm.“ 

Schváleno 4-0-1 

3) Revize elektrospotřebičů 
Při uplynulé revizi elektrospotřebičů byly kontrolovány pouze chladničky a lampičky, nikoli elektrické 

rozvody. Za takové situace se vstupy na pokoje ubytovaných nezdají být nutné. 

Usnesení: „Doporučujeme, aby při revizích elektrospotřebičů nebylo vstupováno do pokojů těch 

studentů, kteří nechají lampičky v chodbičce. Zároveň by studenti měli být o této možnosti 

informováni.“ 

Schváleno 5-0-0 

4) Úchyty na prádlo na balkonech 
M. Mrázová navrhla, zda by nebylo možné na kolejní balkony umístit šňůry na sušení prádla. Přítomní 

radní se shodli, že je to dobrý nápad a že by háčky pro uchycení sňůr mohly být montovány na 

vyžádání (např. prostřednictvím knihy závad). 

Usnesení: „Žádáme o posouzení možnosti montáže háčků na kolejní balkony.“  

Schváleno 5-0-0 

5) Odtok v prádelně 
K. Havlík informoval, že odtok v prádelně K1 se v minulosti ucpal a způsobil její zatopení. Údržba se 

od té doby nezlepšila, protože k odtoku není přes řadu praček přístup. 

Usnesení: „Navrhujeme přesunout sušičku, stojící na začátku řady praček, do jiné části prádelny, 

umožnit tak přístup k odtoku praček a provádět každý týden jeho číštění.„ 

Schváleno 4-0-1 

6) Sušárna 
K. Havlík informoval, že v sušárně K1 je příliš vlhko a prádlo tam neschne. 

Usnesení: „Prosíme o návrhy řešení přetrvávající vlhkosti v sušárně.“ 

Schváleno 4-0-1 

Jakub Velkoborský 


